
  

Bestyrelsesmøde d. 13-1-24 

   
Deltagere: Lars, Grethe, Henning, May-Brit, Birte og Vibeke. 
Afbud: Jens-Erik 

Referent: Vibeke 

 
Dagsorden/Referat  
 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 
2) Opfølgning af tidligere beslutninger 

Ingen bemærkninger bortset fra, at det har været umuligt for bestyrelsen at komme igennem med 
forslaget om hastighedsregulering på Klitvejen ved campingpladsen. 
 

3) Orientering fra formand 

a) Klitsyn- Naturstyrelsen 

Intet nyt fra Naturstyrelsen, rapporten fra sidste klitsyn er endnu ikke udkommet. 
b) Skilte til klitten 
Et skilt er blevet sandblæst, hvorfor May-Brit har foretaget reklamation til firmaet, som uden 
beregning har fremsendt en ny pakke skilte. 
Der er konstateret tilfælde med kørsel af ATV- køretøjer i klitterne. Der vil blive foretaget en 
henstilling (Birte) til de tre udlejningsfirmaer i området, om at gøre lejerne opmærksomme på, at 
det ikke er tilladt at benytte medbragte motorkøretøjer hverken på strand eller i klitterne. 
 
4) Vej-forhold 
Vejene bliver vedligeholdt af Knud Erik til bestyrelsens fulde tilfredshed. Jens-Erik og Henning 
tager en tur rundt i området med Knud Erik for at finde ud af, hvor der er brug for ekstra 
påfyldning af grus samt konstatere, hvilke stikveje der hører med. 
Der er leveret stenmel til petanque banen, - det vil blive lagt på i forbindelse med arbejdsdagen d. 
27.04 
 
5) Planlægning af året 
a) Generalforsamling 
Generalforsamlingen bliver i år d. 20.07. Telt og toiletvogn er bestilt.  
b) Sommerfest 
Sommerfesten foregår efter generalforsamlingen. Sidste år var prisen for deltagelse 150 kr. for 
voksne og 50 kr. for børn. I alt gav festen et underskud på godt 10.000 kr. Bestyrelsen drøftede 
flere tiltag for at imødegå, at det skal ske igen i år. Bl.a. blev det besluttet, at der købes fælles ind 
til salat- og dessert fremstilling, som en gruppe kan forberede på en egnet lokalitet om 
formiddagen d. 20.07. (Grete og Vibeke er tovholdere). 
Mht. musik tager Henning sig af det indenfor de aftalte økonomiske rammer. Keld og John 
kontaktes vedr. sange under middagen og lidt underholdning for børnene, Ida og Peter bliver 
ligeledes kontaktet og skulle andre være interesserede i at byde ind med underholdning, er de 
velkomne. 



  

Mht. priser på øl/vin/vand fastsættes prisen til mødet d. 13.07. 
 
c) Medlemsarrangementer 
Arbejdsdag d..27.04 kl. 10.00. Lars tager teten. Samme koncept som tidligere. 
Arbejdsopgaver: Der skal opsættes en ny stige og der skal repareres mange trin i eksisterende 
stiger. 
Der skal stenmel på petanque banen. 
Benene på sømærket skal males sorte og toppen skal sendes til reparation.     
Tour de Sommerhus d. 1.6 kl. 13-16. Henning tager teten. Der lægges besked ud på hjemmesiden 
og Birte omtaler det i nytårshilsenen til medlemmerne. 
 

d) Jubilæum i 2025 

Punktet udsættes til næste møde 
 

6) Orientering fra økonomiansvarlig 

Birte har udsendt et foreløbigt regnskab for 2023/24 til bestyrelsen. Sommerfesten gav et stort 
underskud, men ellers har der været færre udgifter i 2023, bl.a. er nogle arrangementer f.eks. 
togturen blev aflyst. På den baggrund ser regnskabet OK ud. Desuden mangler 30 medlemmer at 
indbetale kontingent, de modtager snart en rykker. 
 
7) Næste bestyrelsesmøde  
Den 1/6 hos Jens-Erik kl. 10 

 
Evt. 
I forbindelse med afholdelse af generalforsamling og sommerfest blev det drøftet, om teltet evt. 
kunne anvendes yderligere. Bestyrelsen vil afsøge mulighederne. 


